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Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén Jan Lamby 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafsson(SRF) 

 Berit Hinderson(HSO/FHLIS)

 Amir Amirriazi (DHR)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas förening) 

 

  

Dessutom närvarade föredragande handläggare Arne Fredlund, Susanna 

Stenfeldt, Tommy Jönsson. 

 

 

 

 

 

   

§ 1 Fastställande av dagordning 

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor 

godkändes dagordningen. 

 

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 11/2008  som lades till 

handlingarna. 
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§ 3  Inkomna skrivelser 

 Anmäldes inkomna protokoll(skrivelser) vilka lades till 

handlingarna. 

1. Protokoll nr 11/2008 från Kommunstyrelsens 

handikappråd. 

2. Protokoll nr 8/2008 från handikapprådet för Trafik - och 

renhållningsnämnden och Stockholm Parkering. 

  

 

§ 4 Ärenden tagna på delegation 

Inga planärenden har behandlats på delegation under 

perioden. 

 

§ 5 Exploateringsnämnden 

Ordföranden informerade om ett miljöhandlingsprogram för 

Exploateringskontorets miljöarbete 2009. Rådet konstaterade 

att systemet med stickprovskontroll av efterlevnaden av de 

miljömål som satts upp för entreprenadarbeten borde kunna 

appliceras även på efterlevnaden av kraven på tillgänglighet. 

 

Ordföranden informerade även om att det finns önskemål 

från 18 olika aktörer i bygg- och fastighetsbranschen om att 

staden ska ha huvudmannaskap för sopsuganläggningar. 

Exploateringskontoret och Trafikkontoret ska utreda frågan 

vidare. 

 

Rådet uppmärksammade med glädje att i remissen för 

”Översiktsplanen för Nationalstadsparken” ska 

tillgängligheten med bil utredas vidare. 

 

Rådet noterar att i ”Markanvisning för bostadsändamål vid 

kv Sockan i Långbro till Järntorget Bostad AB” har kontoret 

i markanvisningsavtalet § 5 tagit upp tillgänglighetskraven 

enligt den nya handboken Stockholm – en stad för alla.  

Även i svar på remiss för ”Program för ny stadsutveckling i 

Lövholmen, Liljeholmen” har handbokens krav tillämpats. 

 

 

§ 6             Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Kampementsgatan m.m. ( f.d. Kampementsbacken 2 och 

3) i stadsdelen Ladugårdsgärdet, S-Dp 2002-11652-54 

Föredragande Susanna Stenfeldt 

 

Susanna Stenfeldt redogjorde utförligt för de olika förslagen 

under resans gång. 
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Rådet har ånyo gått igenom förslaget med hänsyn till 

omgivningarna och har i dagsläget inga synpunkter.  

 

Rådet vill se planförslaget efter den bearbetning som ska 

göras inför utställningen. 

 

Rådet tackade för den väl genomförda informationen. 

  

 

§ 7 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för kv 

Plymen i stadsdelen Fruängen, S-Dp 2006-17876-54 

Föredragande: Tommy Jönsson 

Svar senast 14 november 2008  

 

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Rådet förutsätter att terrasserna görs tillgängliga enligt SBN:s 

beslut den 30 november 2006. 

 

Rådet förutsätter att handikapparkeringsplatser finns och att 

de är placerade nära hissar i garagen. 

 

Rådet konstaterade att sophanteringen är ordnad på ett  

tillfredsställande sätt. 

 

Rådet tackade för informationen. 

  

 

§ 8 Arne Fredlund, planchef, informerar om sin nya 

avdelning 

  

 Planavdelningen består av 90 personer uppdelad i 6 sektioner 

med 6 enhetschefer varav 4 är plansektioner. Plansektionerna 

är medvetet inte geografiskt indelade för att öka rörligheten 

inom grupperna. Arne informerade om att kontoret fått i 

uppdrag att förkorta planprocessen. 

  

 Ordföranden frågade Arne Fredlund hur han såg på rådets 

funktion då rådet mest har ägnat tiden till att granska 

planfrågor. 

  

 Arne vill att rådet tittar på strategiska planärenden. Rådet 

höll med om att det vore bra om rådet även hann ägna sig åt 

bygglovsfrågor och bara se planärenden som är principiellt 
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intressanta och/eller om man vill ha rådets bedömning. 

Dessutom bör alla nya handläggare komma till rådet. 

 

Rådet och planavdelningen ska utveckla en bra form för 

samarbetet och ett steg i den riktningen är att se över vilka 

standardformuleringar som rådet använder sig av vid sin 

granskning av detaljplaner. 

  

På mötet beslöts att ordföranden och sekreteraren ska gå 

igenom den ”bank” med standardformuleringar som rådet 

använder sig av för att diskutera fram en bra ”checklista” för 

planhandläggarna. Tanken är att planen inte behöver gå till 

rådet när kriterierna i ”checklistan” är uppfyllda.  

 

Rådet ser fram mot att arbeta mer strategiskt med 

planavdelningen. Rådet tackade för en givande diskussion. 

 

  

Paus 

  

§ 9 Insiktsutbildning för Stadsbyggnadsnämnden, 

Stadsbyggnadskontorets chefer och handläggare  

  

 Sekreteraren informerade om mötet med förvaltningschefen 

där hon fick i uppdrag att ordna insiktsutbildning för 

förvaltningsledning, Stadsbyggnadsnämndens politiker, 

berörda handläggare och intresserade medarbetare. Mats 

Kager utsågs som kontaktperson från kontoret.   

 

Mats Kager och sekreteraren har träffats. På det mötet beslöts 

att handikapprådet och tillgänglighetsprojektet ska vara 

involverade i utbildningsplaneringen.  
 

Planchefen, Arne Fredlund vill ha en återkommande 

insiktsutbildning för alla nya handläggare. Inför planeringen 

av den är det önskvärt att rådet och handläggarna träffas för 

att utbyta erfarenheter. 

 

Rådet föreslår att insiktsutbildningen för planavdelningens 

handläggare ska genomföras under mars månad och 

utvärdering ska ske i april 2009. 
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§ 10 Förslag till certifieringsregler för sakkunniga i 

tillgänglighet - Boverkets förslag 

  

 Ordförande redogjorde helt kort för förslaget. Rådet 

konstaterade att den oberoende ställning som en sakkunnig 

ska ha kan vara svår att upprätthålla med nuvarande förslag 

att en sökandes lämplighet ska kunna intygas av tidigare 

uppdragsgivare. 

Rådet anser att byggnadsnämnders erfarenheter ska tillmätas 

avgörande betydelse vad gäller lämpligheten och att 

handikappråd, där sådana finns, ska höras om sina 

erfarenheter. 

 

 

§ 11 Rapport från sakkunnigmötet 

 Tas upp vid nästa möte. 

 

§ 12 Rapporter 

Ordföranden rapporterade om Norrbro 5, Delar av Gamla 

Stan, inom stadsdelen Gamla Stan. Detaljplanen angående 

den föreslagna tillbyggnaden av Riksdagshuset är 

återremitterad för fortsatt utredning. 

 

          Rådet önskar träffa Kristina Larsson inför VP-2009. 

Sekreteraren ombads bjuda in Kristina till nästa möte. 

 Remisser 

Inga remisser har kommit till stadsbyggnadskontoret under 

perioden  

 

§ 13 Övriga frågor 

Amir Amirriazi informerade om bygget av City-Banan. I 1:a 

etappen påbörjas sprängningen i juni 2009 vid Odenplan. 

Vissa delar projekteras redan nu och de påvisar undermålig 

tillgänglighet. Banverket ansvarar för projekteringen. Rådet 

bad sekreteraren att ta reda på vem som arbetar med frågan 

på kontoret resp. Trafikkontoret. 
  

Rådet beslöt att skjuta upp mötet med 

Stadsbyggnadsnämnden till början av nästa år. 

 

Skrivelsen till förvaltningscheferna angående 

hörselutrustning i våra offentliga lokaler i Tekniska 

nämndhuset är färdigställd så när som på underskrift av 

rådet. 
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Inger Svedmyr informerade om att EU arbetar på ett förslag 

om skärpta regler för magnetfält.    

 

Ordföranden informerade att ärendet beträffande 

Stadsbiblioteket har överlämnats till Kommunstyrelsen för 

utredning av kostnaderna. Rådet avvaktar med det tidigare 

planerade gemensamma informationsmötet för berörda 

handikappråd. 

 

 

Vice ordförande informerade om ”bullerkartläggningen”. 

Rådet konstaterade att det inte föreligger något behov av 

åtgärd från rådets sida. 

 

Tidplan för handikapprådets sammanträden 2009 delades ut. 

 

Rådet äter jullunch på Amaranten den 9 december kl 11.30. 

 
 

  

 

 Mötet avslutades kl. 16.30 

 

 

           Vid protokollet 

 

 

    

                  Anita Westergren 
 


